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ОТНОСНО: Гробищни паркове на територията на гр. Пловдив

Уважаеми г-н Кмете,

В приемната ми като общински съветник често постъпват редица сигнали относно 

проблеми с Гробищните паркове на територията на Община Пловдив. След Черешова Задушница, 

тези сигнали зачестиха. Медиите също поместиха публикации относно състоянието на гробищата.

Мисля, че на всички ни е ясно, че единственото сигурно нещо в живота ни е смъртта. Също 

така е сигурно и че отношението ни и почитта към починалите наши близки ни отличава от 

животните.

Сигналите могат да се обобщят в две групи. Първата група са проблеми, свързани с липсата на 

свободни гробищни места. Втората касае поддръжката на самите гробове.

През този и в предишни мандати Общински съвет - Пловдив е вземал няколко решения 

относно разширяване на гробищните паркове, но към настоящия момент не виждам индикации 

реално гробищните паркове да се разширяват. Това, съчетано с постоянно нарастващото население 

на града ни, налага все по-често тленни останки да се вадят и на тяхно място да се полагат други 

починали.

Друг проблем е и поддръжката на самите гробове. Част от тях се поддържат от близките на 

починалите, но в по-голямата си част гробовете са силно затревени и това затруднява 

придвижването по алеите между гробовете.



Във връзка с гореизложените факти, моето питане към Вас включва следните 

въпроси:
1. С колко свободни гробищни места разполагат Гробищните паркове на територията на 

Община Пловдив? Моля да бъдат посочени по Гробищни паркове.
2. За кои Гробищни паркове е предвидено разширяване? Моля да ми предоставите списък на 

определените за това терени, както и информация на каква фаза е процедурата за всеки един 
от тези терени.

3. Имали терени и кои са те, отредени за Гробищни паркове, за които процедурата по 
придобиване и преобразуване е стартирала преди повече от три години?

4. Какъв финансов ресурс е необходим на Община Пловдив за завършване на процедурите по 
придобиване на определените за разширяване на Гробищните паркове терени?

5. Какви са възможностите на Община Пловдив да се грижи освен за алеите в гробищните 
паркове и за самите гробове?

Моля за писмен и устен отговор на моето Питане, който да бъде оповестен на следващото 

заседание на Общински съвет -  Пловдив.

Yordan
06.06.2023 г. С уважение: Vasilev Vasilev

гр. Пловдив /инж. Йордан Василев /


